
Årsmötesprotokoll Saltsjöbadens Hembygdsförening 2025 Mötet hölls på Grand Hôtel 

Saltsjöbadens lokal den 6 mars kl. 18.30 – 20.00 

 

1. Föreningens ordförande Birgitta Thelander hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat 

2. Sten Brattberg valdes till årsmötesordförande 

3. Cecilia Sebesta valdes till sekreterare 

4. Fastställande av röstlängd: 67 medverkar i mötet 

5. Till rösträknare och justerare valde Anders Thulin, Anders Rude 

6. Årsmötet fanns utlyst i behörig ordning  

7. Utlagd dagordning fastställdes 

8. Verksamhetsberättelsen föredrogs av Birgitta Thelander och lades till handlingarna 

9. Ekonomisk redovisning av föreningens kassör Madeleine Sundmark som hade 

sammanställt redovisningen, bestående av förvaltningsberättelse, resultaträkning, 

balansräkning och tilläggsupplysningar. Resultatet för verksamhetsåret 2024 uppgår 

till -16 392 kronor som består av en del ökade lokalkostnader 41 841 (11 000 kr). 

Medlemsintäkterna är desamma som föregående år i stort sett. Föreningen har i 

kassa och på bank 78 390 kr (100 016 kr).  

10. Yvonne Wessman berättade och förklarade hur revisorerna genomför revisionen på 

ett mycket trevligt sätt. Revisorernas berättelse upplästes av Yvonne Wessman som 

föreslog att styrelsen skall beviljas ansvarsfrihet. Revisionsberättelsen lades tacksamt 

till handlingarna. 

11. Fastställande av balans- och resultaträkning samt disposition av årets resultat.  

Årsmötet fastställde resultat och balansräkning  

samt beslöts att årets resultat -16 392 kr överförs i ny räkning. 

12. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter besvarades med enhälligt JA. 

13. Verksamhetsplan för 2025 gick Birgitta Thelander igenom, och berättade bland annat 

om att elinstallationerna kommer dras om i Neglinge Gård och Bindstugan. Detta 

bekostas av Nacka kommun, utomhusbelysningen kommer även att bytas ut. 

Slingerstigen kommer även att repareras av kommunen (gropar i vägen). Föreningen 

har begärt att vägbelysningen skall förbättras, detta skall bekostas av kommunen.  

Neglinge gård skall målas. Bindstugan skall kompletteras med nya stolar till salen, 



samt bokhyllor för förvaring av material. Föreningen deltar även i utbildning Säker 

föreningsgård, samt deltar i kulturnatten den 26 april. Vi skall kartlägga ursprungen till 

gatunamnen i Saltsjöbaden. Vi fortsätter att arbeta med kommunen och SL angående 

Igelboda stationshus, samt om Moranviken och diskussionen omkring detta med 

minskande arbetsplatser i Saltsjöbaden.  

Det framkom att Fisksätra Folketshus kommer att rivas, och mötet vill att 

hembygdsföreningen lägger till detta i verksamhetsplanen för 2025.  

14. Behandling av inkommande motioner - inga inkomna motioner. 

15. Fastställande av budget och medlemsavgift för 2025 

Medlemsavgiften föreslogs att ökas till 200 kronor från 150,-/år (164 kronor går till 

Saltsjöbadens hembygdsföreningen och resten är till den centrala organisationen).   

Sedan tillkommer intäkter genom aktiviteter och försäljning. Kostnader består i 

renovering av gården och inköp av diverse artiklar till aktiviteterna. 2025 års resultat f 

är budgeterat till 18 504 kronor.  De som redan har betalat in den lägre 

medlemsavgiften låter vi vara.  

Årsavgiften fastställdes till 200 kronor per år och den föreslagna budgeten 

fastställdes. 

Förslag från styrelsen var att vi även fastställer avgiften för 2026 för att på så sätt 

tidigare på året kunna skicka ut avgifter. 

Årsmötet beslöt att även avgiften för 2026 skall vara 200 kronor per medlem. 

16. Till ordförande valdes för verksamhetsåret 2025 Birgitta Thelander på 1 år 

17. Till vice ordförande valdes för verksamhetsåret 2025 Anders Thulin på 1 år 

18. Val av övriga ordinarie styrelseledamöter: 

Lars Johnson, Annika Hodgson-Bouvin , Cecilia Sebesta, Madeleine Sundmark, Gert 

Svahn omvaldes alla på 2 år. Lars Sjöberg omvaldes förra året på 2 år och har därmed 

ännu ett år kvar. Eva Liin valdes in på 2 år, Eva har tidigare varit suppleant i ett år. 

Val av suppleanter:  

Hans Svedin, Jesper Steen samt Pirkko Vedenpää valdes på 1 år in som suppleanter. 

Pia Rosén omval på 1 år. 

Maria Legars avgår ur styrelsen. På egen begäran. 



Det beslutades även, att som man kan se ovan, att suppleanternas omvalsperiod 

ändras till 1 år och inte 2 år, så att det per automatik synkar med övriga aktuella 

omval. Vi har just nu hamnat i o-synk. Detta justeras enligt årsmötet som synes direkt.  

19. Val av revisorer: Yvonne Wessman samt Ann-Cathrine Beijer omval på 1 år. 

20. Val av revisorssuppleant: Fredrik R Lundberg valdes på 1 år. 

21. Val av valberedning: Anders Englund samt Bengt Thelander omvaldes på 1 år samt att 

mötet gav dem förtroendet att ta med en person till som hjälp till denna uppgift.  

22. Övriga frågor – inga övriga frågor  

23. Mötet avslutas: Sten Brattberg tackade för allas medverkan och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet  Mötesordförande  Justeras:  

  

  

  

Cecilia Sebesta Sten Brattberg  Anders Thulin   Anders Rude  


